
BESLUITENLIJST COMMISSIE GRONDGEBIED d.d. dinsdag 18 september 2018

Aanwezig de leden: de heer H.C. van Vliet (SGP), de heer J.C. Brand (SGP), de heer J. Sterrenburg
(CU), de heer A.C. van 't Zelfde (CDA), de heer J. de Kok (CDA), de heer J.J.G. Lok (PvdA), de heer
H. Erdogan (PvdA), de heer O. Yilmaz (PvdA), de heer J.M. Dekker (VVD), de heer R.C. de Boer
(D66), de heer M. Stout (D66)

Portefeuillehouders: de heer A. Kraijo, de heer P.J. Verheij
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer A.C. van 't Zelfde

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt
vastgesteld.

2 Vaststellen verslag 12 juni 2018
Besluit
Het verslag van 12 juni wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Er zijn geen mondelinge mededelingen van het college.

Bespreekstukken

4 Raadsinformatiebrief Verplaatsing camperplaats Kinderdijk
Besluit
Vanuit de commissie worden mogelijke alternatieve locaties benoemd. Verzocht wordt
om gedegen onderzoek. Qua tijdlijn hoopt de portefeuillehouder om eind 2018/eerste
kwartaal 2019 met een plan te komen. De raadsinformatiebrief wordt op de doorlopende
lijst ingekomen stukken voor de raad van 25 september geplaatst.

5 Brief Alblasserbos
Besluit
Mevrouw van Beest spreekt in op het onderwerp. Wethouder Verheij geeft aan het
gesprek aan te gaan met SIMAV, Staatsbosbeheer en de provincie om mogelijkheden in
deze situatie te bespreken. Ook het uitzicht op de stal wordt hier in meegenomen. De
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wethouder zal de briefschrijvers op de hoogte houden van de voortgang. De brief wordt
op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25 september geplaatst.  

6 Brief Groene Long 29 augustus 2018
Besluit
Als insprekers zijn aanwezig: de heer Schippers (eigenaar) en mevrouw de Vries
(namens stichting Groene Long). De commissie bedankt de insprekers voor hun bijdrage,
er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld. De wethouder zal het gesprek
aangaan met de twee partijen en zal hierover terugkoppelen aan de commissie. De brief
wordt op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad geplaatst van 25
september.

7 Raadsinformatiebrief beantwoording schriftelijke vragen VVD over kunstwerk
Scheldeplein

Besluit
Vanuit de commissie komen wat aanvullende vragen over onderhoudskosten van het
kunstwerk. De wethouder zal hier schriftelijk op terugkomen. De raadsinformatiebrief
wordt op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25 september
geplaatst.

Ingekomen stukken

8 Raadsinformatiebrief Duurzame Buurt Actie
Besluit
De heer Brand ziet graag dat gebruik wordt gemaakt van lokale kennis in dit project en
de heer Dekker waarschuwt om niet te snel te gaan en voorop te lopen. in dergelijke
processen. De raadsinformatiebrief wordt geplaatst op de doorlopende lijst ingekomen
stukken voor de raad van 25 september.

9 RIB Jaarverslag 2017 Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid
Besluit
De heer van Vliet zal namens zijn fractie nog vragen stellen (via mail) over het
jaarverslag. Indien er nog aanleiding mocht zijn, zal de RIB als bespreekstuk worden
geagendeerd bij de raad.
De heer Sterrenburg stelt enkele aanvullende vragen die beantwoord zullen worden.

Sluiting

10 Rondvraag
Besluit
De heer van Vliet vraagt naar de evaluatie van de gewijzigde verkeerssituatie
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Vinkenpolderweg en vraagt of er -naast controle op zondag- ook door de week tijdens
spitsuur wordt gecontroleerd op de rijrichting. De wethouder geeft een korte toelichting.
De heer Sterrenburg heeft een omwonenden bijeenkomst bezocht van Oceanco. Hier
werd hij gewezen op geluidsoverlast en hij vraagt of het mogelijk is om metingen te
kunnen laten verrichten. De wethouder reageert op de vraag.
De heer Stout refereert aan een onderzoek in Papendrecht naar pfoa in het (oppervlakte)
water en vraagt of dit voor Alblasserdam ook wenselijk zou zijn. De wethouder geeft een
toelichting op de vraag.
De heer Brand haalt de start aan van een luier-recyclingfabriek en vraagt zich af of dit
iets is waar Alblasserdam zich bij aan kan sluiten. De wethouder bekijkt met HVC hoe we
hier mee om zouden kunnen gaan.

11 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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